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Protokół 

z obrad XX sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 28 maja 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 10
00 

w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze . 

Rada obradowała w składzie 11 osobowy. Radni nieobecni: Adam Chmiel, Kazimierz 

Dąbrowski, Karol Kupiecki, Janina Ziombra.  

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper, rozpoczęto 

od odegrania hejnału Góry. Następnie przewodniczący przywitał Radnych, Burmistrza Góry, 

Zastępcę Burmistrza Góry, Skarbnika Miasta i Gminy Góra, Sekretarza Miasta i Gminy Góra 

oraz Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze. W związku z sytuacją 

epidemiologiczną w sesji nie brali udział goście. Dalej przeprowadzono logowanie do 

elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz zwróciła się o wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Góra. 

Burmistrz wyjaśniła, że jest to związane w przygotowaniem wniosku o wymianę lamp na 

nowoczesne LED-owe. Będzie składany wniosek na dużą kwotę, około 3 mln zł.   

Przewodniczący zaproponował aby uchwałę wprowadzić na koniec porządku obrad. 

Rozpoczęto głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach.  

W wyniku głosowania 15 głosami za przyjęto zmieniony porządek obrad.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 28 lutego 2020 r. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 2 kwietnia 2020 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 17 kwietnia 2020 r.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym.  

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Góra za rok 2019. 

7. Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Góry. 

8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Góra za rok 2019. 

9. Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Góry. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego   

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych.  

11. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu Cmentarza Komunalnego w Górze.  

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Góry. 

13. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Borszyn Mały. 

14. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Borszyn Wielki.  
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15. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Bronów.  

16. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Brzeżany.  

17. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Chróścina.  

18. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Czernina.  

19. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Czernina Dolna.  

20. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Czernina Górna.  

21. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Glinka. 

22. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Gola Górowska.  

23. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Grabowno.  

24. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Jastrzębia. 

25. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Kłoda Górowska.  

26. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Kruszyniec.  

27. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Ligota.  

28. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Łagiszyn.  

29. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Nowa Wioska.  

30. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Osetno. 

31. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Osetno Małe.  

32. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Polanowo. 

33. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Radosław.  

34. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Rogów Górowski.  

35. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Ryczeń.  

36. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Sławęcice.  

37. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Stara Góra.  

38. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Strumienna.  

39. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Strumyk. 

40. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Sułków.  

41. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Szedziec.  

42. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Ślubów. 

43. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Wierzowice Małe.  

44. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Wierzowice Wielkie.  

45. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Witoszyce.  

46. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Włodków Dolny.  

47. Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Zawieścice. 

48. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego.  

49. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od 

nieruchomości przedsiębiorcom będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Góra, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.  

50. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

51. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 

52. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 

wychowania przedszkolnego.  

53. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu korzystania 

oraz zasad funkcjonowania Centrum Kulturalno – Sportowego w m. Witoszyce.  

54. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Góra. 

55. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów.  
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56. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Góra. 

57. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej Góry za rok 2019. 

58. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze za rok 2019. 

59. Sprawozdanie z działalności Programu Wspierania Rodziny Gminy Góra na lata  2019 -2021.  

60. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019. 

61. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami 

pozarządowymi                                 oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2019.  

62. Zapytania i interpelacje Radnych. 

63. Odpowiedź na zapytania i interpelacje Radnych. 

64. Wolne głosy i wnioski. 

65. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 28 lutego 2020 r. 

Wobec braku uwag rozpoczęto głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

W wyniku głosowania Rada przyjęła protokół 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 2 kwietnia 2020 r. 

Wobec braku uwag rozpoczęto głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

W wyniku głosowania Rada przyjęła protokół 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad.4.Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

Wobec braku uwag rozpoczęto głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

W wyniku głosowania Rada przyjęła protokół 11 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz – ostatnia sesja była 28 lutego, długi okres. Wydano 84 zarządzenie głównie dotyczące 

powołania komisji przetargowych, zbycia nieruchomości ale również dotyczące COVID 19. 

Ogłoszono przetarg na wymianę nawierzchni dróg i chodników ul. Piłsudskiego, wpłynęło 6 

ofert; kontynuacja rewitalizacji Placu Chrobrego. Dofinansowanie wynosi około 770 tys. zł. 

Ubiegamy się o 30 tys. zł dofinansowania na remont świetlicy wiejskiej w m. Grabowno – 

kontynuacja prac. Wyłoniono najkorzystniejszą ofertę już. Ogłoszono przetarg na budowę drogi 

łączącej Osiedle Kazimierza Wielkiego z Al. Jagiellonów. Najkorzystniejsza oferta opiewa na 

około 269 tys. zł – firma Drogomel. Wykonanie nawierzchni drogi i chodników ul. 

Kochanowskiego. 7 ofert wpłynęło, najkorzystniejsza to około 887 tys. zł. Termin wykonania do 

31 października. Ogłoszono postępowanie na ul. Chabrową oraz Liliową. Otrzymano 

dofinansowanie około 1 mln zł. ul. Chabrowa – wpłynęły 2 oferty, ul. Liliowa również 2 oferty. 

Trwa badanie ofert. Długo oczekiwana inwestycja – utwardzenie terenu wokół garaży przy ul. 

Dąbrówki. Wartość kosztorysowa to ponad  2 mln. dofinansowanie jest dosyć spore. Budowa 

drogi łączącej ul. Przemysława II z ul. Dąbrówki. Wartość kosztorysowa to blisko pół miliona 

złotych. Wpłynęły 2 oferty. Umorzono zaległości podatkowe, radni nie wyrazili chęci aby 

odczytać nazwiska osób. Sprzedano nieruchomości na kwotę około 32 tys. zł. Okres szczególny, 

okres COVID 19. Podejmowane różne działania wspólnie z Biurem Zarządzania Kryzysowego, 

Ochotniczymi Strażami Pożarnymi i Policją. Zakupiono 20 tys. maseczek dla mieszkańców. 

Podziękowania dla strażaków OSP za bezpieczne rozdysponowanie ich. Zakupiono sprzęt 

ochronny dla policjantów i ratowników medycznych. Strażacy OSP dokonują dezynfekcji ławek, 

placów zabaw; informowali również na bieżąco mieszkańców poprzez megafony. Podziękowania 

również dla Kierownik OPS za pomoc osobom na kwarantannie.  Zakupiono również urządzenie 
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do dezynfekcji, stoi przy wejściu do Urzędu Miasta i Gminy. W przyszłym tygodniu otworzymy 

urząd całkowicie. Do tej pory otwarta była kasa oraz dowody osobiste, pozostałe sprawy były 

załatwiane po wcześniejszym kontakcie. Żłobki oraz przedszkola są otwarte dla wszystkich 

chętnych dzieci. Sytuacja nie jest tak różowa jakby się wydawało. Musimy uważać, Covid jest 

niebezpieczny. Zdrowie jest najważniejsze. Podejmujemy kolejną uchwałę pomocową dla 

przedsiębiorców. Mogą oni liczyć na nas urząd i naszych radnych. 1 marca składano kwiaty z 

okazji dnia pamięci Żołnierzy wyklętych. Odbyło się podsumowanie WOŚP, zebrano 85 tys. zł. 

Podziękowania dla Arkadiusza Gustawa jako szefa sztabu. Arkadiusz Gustaw wraz z Big Bandem 

przygotował krótki koncert, w związku obchodami 30-lecia samorządu terytorialnego. Burmistrz 

zaprosiła na transmisję z koncertu na salę 110 budynku UMIG. Zaplanowano uroczystości z 

pełnym rozmachem, jednak sytuacja na to nie pozwala. W dniu wczorajszym miało odbyć się 

spotkanie z Burmistrzami poprzednich kadencji, przewodniczącymi Rady Gminy zostaje ono 

przeniesione na inny termin. Dwa razy dobyło się spotkanie Gminnego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego. W ostatnim czasie odbyło się spotkanie z Wojewodą Dolnośląskim, rozmawiano 

między innymi o obwodnicy Góry. Minister rozwoju zaskarżyła w całości decyzję wojewody. 

Sprawy drugostronnego zasilania postępują zgodnie z harmonogramem, są aktualnie na etapie 

służebności. Przebiegają zgodnie z harmonogramem. Sprawa trwa 5 lat. Jeśli chodzi o budowę 

ronda, niebawem wejdzie firma wykonująca prace. Jeśli chodzi o światłowody wszystko idzie 

zgodnie z planem. Pisma z uwzględnieniem dodatkowych miejscowości na razie pozostają bez 

odpowiedzi, ponieważ są to fundusze europejskie i musimy poczekać. Odbyło się spotkanie z 

wicepremier i minister rozwoju Panią Jadwigą Emilewicz, zapewniała, że będzie wspierać  

budowę obwodnicy oraz inne sprawy. 26 maja odbyło się spotkanie z Marszałkiem Cezarym 

Przybylskim oraz szefem Kancelarii Premiera Michałem Dworczykiem. Poruszono tematy PKP, 

zapewniano, że wspierane są działania mające na celu przejęcie linii kolejowej Góra – Wrocław. 

GDDKIA ma 2 lata na wybudowanie wiaduktu, później Marszałek będzie potrzebował rok na 

uruchomienie linii. Odbyło się również spotkanie z Poseł na Sejm Panią Mirosławą Stachowiak – 

Różecką, rozmawiano o sprawach dot. Rozwoju gminy.27 maja 1990 r. weszła w życie ustawa o 

samorządzie gminnym, wtedy też odbyły się pierwsze wybory do Rad Gmin. Od 1990 roku jest 

ten dzień uznawany za dzień samorządu terytorialnego. Warto wykorzystać ten czas na powrót do 

korzeni samorządu. Warto podkreślić, że w samorządzie najważniejsi są ludzie, którzy 

zamieszkują gminę. Samorząd to pewne powinności, zadania, które powinny być wykonywane 

dla mieszkańców. Bez samodzielności samorząd był by fikcją. W dalszym ciągu konieczna jest 

praca, pokazywanie silnej i wiarygodnej strony samorządu. Potrzeby mieszkańców ciągle rosną, a 

niebezpieczna jest tendencja do centralizacji władzy. Ograniczane są finanse i samodzielność. 

Zauważa się psucie wizerunku samorządu. Byłą to najlepsza reforma od 1990 roku, samorząd, 

który otrzymuje środki wie na co je wydać, wsłuchuje się w głosy mieszkańców. Mamy 

imponującą listę inwestycji prze te 30 lat. Dawniej nakładano środki na gazyfikacje, wodociągi, 

oczyszczalnie ścieków. Od roku 2008 zaczęto wykorzystywać środki pochodzące z Unii 

Europejskiej, wydano ponad 150 mln zł na inwestycje, pozyskano z UE 64 mln złotych. W 

okresie 30 lat powstały ośrodki wspierające mieszkańców, które wcześniej nie istniały. Świadczy 

to o dobrej i aktywnej pracy samorządu. Musimy zauważyć, że za każdym sukcesem stoją ludzie, 

którzy się poświęcają. Podziękowano działaczom samorządowym za trud i prace, podziękowano 

byłym Burmistrzom, członkom zarządu, Przewodniczącym Rad i Radnym, sołtysom i radom 

sołeckim. Szczególne podziękowania dla Kazimierza Kobusa – od 30 lat jest sołtysem Rogowa 

Górowskiego. Słowa podziękowania dla byłych i obecnych pracowników Urzędu Miasta i Gminy 

w Górze, podziękowania dla Pana Tadeusza Otto, który od 30 lat pełni funkcję sekretarza Miasta 

i Gminy Góra. Podziękowania dla pracowników, rzesze ludzi, którzy cicho wykonują swoją 

pracę bardzo rzetelnie. Podziękowania dla pracowników gminnych jednostek. Lista ta jest bardzo 

długa. Podziękowania dla Marszałka Województwa Dolnośląskiego, Wojewody Dolnośląskiego, 

Starosty wraz z pracownikami oraz Przewodniczącego Rady Powiatu. Słowa wdzięczności dla 

wolontariuszy i organizacji pozarządowych. Podziękowania dla przedsiębiorców i rolników. 
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Życzenia powodzenia w dalszej działalności, sukcesów i pozytywnych wyników finansowych. 

Podziękowania dla Pana Skarbnika za rzetelną pracę wspólnie z wydziałem finansów oraz dla 

Zastępcy Burmistrza Magdaleny Głuszko. Jeszcze raz podziękowania dla mieszkańców, bez nich 

nie istniejemy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przyłączył się do życzeń. Podziękował Burmistrz Irenie 

Krzyszkiewicz za zaangażowanie w sprawy lokalnej społeczności. Podziękowano również byłym 

Burmistrzom, Radnym, kierownikom jednostek gminnych oraz pracownikom UMIG. Życzenia 

wszystkiego najlepszego.  

 

Maciej Liśkiewicz również dołączył się do podziękował. Podziękował dla pracowników urzędu, 

zawsze jest miło witany, pracownicy pochylają się nad każdą sprawą. Sukces dzięki dobremu 

doborowi pracowników przez Burmistrza. Materiały sesyjne są bardzo dobre, wszystko przebiega 

sprawnie i płynnie. Można się zapoznać z materiałami i nie trzeba zbędnych dyskusji.  

 

Ad. 6 Debata nad Raportem o stanie Gminy Góra za rok 2019. 

 

Przewodniczący poinformował, że Raport o Stanie Gminy za rok 2019 był tematem wspólnego 

posiedzenia komisji stałych w dniu 26 maja br. Następnie poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych komisji na temat raportu.  

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o Stanie Gminy 4 głosami za – jednogłośnie. 

 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o Stanie Gminy 8 głosami za – 

jednogłośnie. 

 

Maciej Liśkiewicz – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o Stanie Gminy 3 głosami za – 

jednogłośnie. 

 

Tadeusz Biernacki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o Stanie Gminy 8 głosami za – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poinformował, że do dnia wczorajszego nie wpłynęło żadne zgłoszenie 

mieszkańca do udziału w debacie wobec tego mogą brać w niej udział wyłącznie Radni. 

Podziękował za przygotowanie tego dokumentu, jest to bardzo dobrze przygotowany materiał. 

Opisuje gminę we wszystkich aspektach. Jest umieszczony na stronie internetowej urzędu. 

Materiał przedstawia co zostało zrobione w ubiegłym roku, mamy się czym pochwalić. 

Wykonano ogromną ilość inwestycji a mimo to jest nadwyżka operacyjna. Szczególne 

podziękowania dla Pani Burmistrz za zabiegi o środki z zewnątrz oraz dla Pana Skarbnika i 

pracowników.  

 

Burmistrz powiedziała, że faktycznie nadwyżka operacyjna jest imponująca ponad 4 mln, 

imponują też wolne środki kwocie ponad 5 mln. 

 

Wobec braku głosów w debacie rozpoczęto realizację kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 7 Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Góry. 
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Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Burmistrz podziękowała za udzielenie wotum zaufania. Rzesza ludzi stoi za tą pracą. Zgoda 

buduje, niezgoda rujnuje.  

 

Ad. 8 Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Góra za rok 2019. 

 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdania finansowe były tematem wspólnego posiedzenia 

komisji stałych w dniu 12 maja br. Następnie poprosił o przedstawienie opinii poszczególnych 

komisji na temat raportu.  

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 5 głosami za – jednogłośnie. 

 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Maciej Liśkiewicz – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 3 głosami za – jednogłośnie. 

 

Tadeusz Biernacki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania 8 głosami za – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Góra za rok 2019 zostało przekazane Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej we Wrocławiu. Skład orzekający RIO wydał pozytywną opinie o przedłożonych 

sprawozdaniach. Uchwała była odczyta na wspólnym posiedzeniu komisji, jest umieszczona 

również na stronie internetowej. Podziękowano Skarbnikowi za sumienne wykonanie 

sprawozdań. Podziękowania za ściąganie środków zewnętrznych na realizację inwestycji.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 9 Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Góry.  

 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 12 maja wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Góry. Odczytano uzasadnienie wniosku. Wniosek został 

przesłany do RIO we Wrocławiu. orzekający RIO wydał pozytywną opinie o przedłożonym 

wniosku. Uchwała jest umieszczona na stronie internetowej urzędu. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Burmistrz podziękowała za udzielenie absolutorium. Szczególnie Radnym i Przewodniczącemu.  



7 
 

Ad.10 Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego   Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych.  

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 4 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

 

Ad. 11 Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu Cmentarza Komunalnego w Górze.  

 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 8 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

 

Ad. 12 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Góry. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 10 głosami za przy 1 wstrzymującym. 

 

 

Ad. 13Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Borszyn Mały. 

 

Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie uchwały w sprawie statutów 

sołectw 8 głosami za – jednogłośnie. 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do statutu w związku z konsultacjami. 

Propozycja aby wykreślić ust.2 – Radny może złożyć wniosek o odwołanie sołtysa. Sołtysi chcą 

aby pozostało tak jak było. Taka byłą prośba sołtysów.  

 

Henryk Drozdowski zapytał o pkt 2. Czy był zapis o 20 % mieszkańców? 

 

Sekretarz Tadeusz Otto odpowiedział, że do tej pory był zapis 1/5 mieszkańców. 

 

Zygmunt Iciek zapytał skąd wziął się pomysł wprowadzenia tego zapisu.  

 

Burmistrz poinformowała, że w niektórych gminach funkcjonuje taki zapis. Nieraz są konflikty, 

aby im zapobiec mieszkańcy powinni decydować.  

 

Bartłomiej Czyż stwierdził, że  jest to jedynie wniosek a nie odwołanie sołtysa. 
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Burmistrz odpowiedziała, że zdanie sołtysów i rad sołeckich jest istotne. Jeśli tak chcą to trzeba 

się liczyć z ich zdaniem. Mamy zrobić tak aby lepiej się współpracowało. Radni i tak mają dużo 

obowiązków, mogą brać udział w zebraniach wiejskich.  

 

Henryk Drozdowski stwierdził, że nigdy nie zdarzyło się aby Radny złożył wniosek o odwołanie 

sołtysa. 

 

Zbigniew Przybylski zapytał ilu sołtysów było przeciwko temu zapisowi. 

 

Burmistrz stwierdziła, że nie patrzyli na ilość osób przeciwko lecz na zgłoszone uwagi.   Nigdy 

takiego zapisu nie było, prośba aby tak zostało. Radni zdecydują czy będzie wprowadzona 

autopoprawka.  

 

Małgorzata Makles powiedziała, że jest sołtysem 4 kadencje. Rzadko się zdarza aby radny był na 

zebraniu. Gdy są problemy, uwagi to mieszkańcy zgłaszają do Radnego, Burmistrza. 

 

Przewodniczący odczytał autopoprawkę. Dotyczy ona wszystkich statutów sołectw. 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania autopoprawkę przyjęto 9 głosami za przy 2 wstrzymującym. 

 

 

Bartłomiej Czyż zapytał czy można przyjąć wszystkie uchwały jednym głosowaniem? 

 

Przewodniczący odpowiedział, że niestety nie ma takiej możliwości.  

 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

 

Ad. 14 Uchwała w sprawie statutu sołectwa Borszyn Wielki. 
 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 
 
 

Ad. 15 Uchwała w sprawie statutu sołectwa Borszyn Wielki. 
 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 
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Ad. 16 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Bronów.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 17 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Brzeżany.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 18 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Chróścina.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 19 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Czernina.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 20 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Czernina Dolna.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 21 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Czernina Górna.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 22 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Glinka. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 23 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Gola Górowska.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 24 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Grabowno.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  
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W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 25 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Jastrzębia. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 26 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Kłoda Górowska.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 27 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Kruszyniec.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 28 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Ligota.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 29 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Łagiszyn.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 30 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Nowa Wioska.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 31 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Osetno. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 32 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Osetno Małe.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 
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Ad. 33Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Polanowo. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 34 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Radosław.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 35 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Rogów Górowski.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad 36.Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Ryczeń.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad.37 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Sławęcice.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 38 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Stara Góra.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 39 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Strumienna.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 40 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Strumyk. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 41 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Sułków.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  
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W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 42 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Szedziec.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 43 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Ślubów. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 44Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Wierzowice Małe.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 45 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Wierzowice Wielkie.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 46 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Witoszyce.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 47 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Włodków Dolny.  

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 48 Uchwała w sprawie Statutu Sołectwa Zawieścice. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 10 głosami za przy 1 

wstrzymującym. 

 

Ad. 49 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Dolnośląskiego.  

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 4 głosami za – jednogłośnie. 
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Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad 50 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przedłużenia terminów płatności rat 

podatku od nieruchomości przedsiębiorcom będącym podatnikami podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Góra, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 

związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.  

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 4 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

 

Ad. 51 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do uchwały w związku z otrzymaniem 

dofinansowania w kwocie około 55 tys. Zł na usuwanie odpadów z folii rolniczych, opakowań po 

nawozach itp. Prośba również o zmianę nazwy zadania dotyczącego oświetlenia ulic.  

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

 

W wyniku głosowania Radni przyjęli autopoprawkę 11 głosami za.  

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę wraz z autopoprawką 4 głosami za – 

jednogłośnie. 

 

Bartłomiej Czyż zapytał o utwardzenie placu gminnego w m. Kłoda Górowska. O, który plac 

chodzi? 

 

Burmistrz odpowiedziała, że jest to plac gminny. Posiadamy dokumentację na utwardzenie tego 

placu i nie chcemy aby straciła ważność.  Ten rok jest szczególny.  

 

Maciej Liśkiewicz zapytał o zmianę nazwę zadania dot remontu chodnika przy ul. Zielona. Czy 

będzie cały wymieniony czy tylko ubytki i uszkodzenia?  

 

Burmistrz odpowiedziała, że będzie wymieniony cały. Remont to wydatek bieżący, teraz będzie 

wydatek inwestycyjny. Będzie wykonana dokumentacja i będą starania aby wykonać ten chodnik 

w tym roku.  

 

Maciej Liśkiewicz zapytał o zapis dotyczący Delfinka oraz kręgielni. Jest tam kwota 11 tys. zł. 

Skąd ta suma? 
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Skarbnik odpowiedział, że są to pieniądze na wyposażenie serwerowni w klimatyzator aby 

zapowiedz przegrzewaniu. Nazwa zadania musi być taka sama jak pierwotnie była. Jednak chodzi 

tylko o klimatyzator.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę wraz z autopoprawką podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

 

Ad. 52 Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Góra. 

 

Henryk Drozdowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 4 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 53Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 

wychowania przedszkolnego.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 54 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu 

korzystania oraz zasad funkcjonowania Centrum Kulturalno – Sportowego w m. Witoszyce.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 55 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Góra. 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 56 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

 

Ad. 57 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Góra. 
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Jacek Szczerba – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 8 głosami za – jednogłośnie. 

 

Tadeusz Biernacki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w uchwałę 8 głosami za – jednogłośnie. 

 

Wobec braku głosów rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

W wyniku głosowania uchwałę podjęto 11 głosami za – jednogłośnie. 

 

Ad. 58 Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej Góry za rok 2019. 

 

Wobec braku pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 59 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze za rok 2019. 

Wobec braku pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 60 Sprawozdanie z działalności Programu Wspierania Rodziny Gminy Góra na lata  

2019 -2021.  

Wobec braku pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 61 Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019. 

Wobec braku pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 62 Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami 

pozarządowymi  oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 

2019.  

Wobec braku pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 63 Zapytania i interpelacje Radnych. 

Wobec braku interpelacji i zapytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 64 Odpowiedź na zapytania i interpelacje Radnych. 

Wobec braku odpowiedzi na interpelacje i zapytania rozpoczęto realizację kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. 65 Wolne głosy i wnioski. 

 

Burmistrz zaprosiła obecnych na Sali na koncert  z okazji 30 lecia samorządu na salę nr 110. 

 

Przewodniczący podziękował pracownikom firmy GEOS za odnalezienie i oddanie jego 

zagubionego telefonu.  

 

Ad. 66 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XX sesji Rady 

Miejskiej Góry. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Prot. Mateusz Szuszkiewicz 


